
 

Møtereferat 

Møte type Avdeling/gruppe Dato   Tid Sted 

Styremøte Malvik IL 24.08.2021 18:00  Klubbhuset 
Til stede                                  

Jan Inge Hov, Martin Finholth, Siri Eide, Kristian Arntsen, Frode Forbord, Karl Erik Berg, Bård Magnus 
Lyngen, Ole Gunnar Kjøsnes.  
 
Meldt forfall: Kopi 

Knut Radmann, Lars Erik Strømsnes 
 

 

Referent Møte slutt Neste møte 

- Avd,møte 7. september  
Antall sider 

Merete Rønning Larssen-Aas 22.00  2 

Saknr Saksopplysninger Ansvar Frist 
  

Godkjenne referat 08.06.21 og innkalling -godkjent 
 

  

 

 
 
Kl 18.00-18.30: Bokprosjekt MIL jubileumsbok 2023 v/Martin 
Finholth og Stig Nilsson -Kolofon Forlag 
 
Presentasjon Kolofon Forlag v/Stig Nilsson og Martin Finholth.  
 
Malvik IL har tidligere år laget jubileumsbøker hvert 10år. I forbindelse med 
90års jubileum er det kommet forslag om å lage en bok om Malvik IL og med 
utgivelse i jubileumsåret. Jubileumsdato: 01.02 2023.  
 
Kolofon Forlag presenterer et tilbud og med tanker rundt prosess og behov 
dersom vi går for tilbudet.  
 
Neste steg: 

- Finne 3-4 dedikerte personer/frivillige som utgjør en arbeidsgruppe ifm 
prosjektet. Denne gruppen får tett samarbeid med forfatter Stig. 

- Sikre historiefortellere fra ulike epoker og generasjoner.  
- Egen sak på møte i september hvor vi samtidig vedtar om vi går for 

tilbudet fra Kolofon Forlag. 
- Alle bidrar til å finne personer som kan sitte i arbeidsgruppen, aktuelle 

kandidater sendes til daglig leder og før styremøte i september.  
 
Dersom vi går for tilbudet, vil forfatter Stig komme tilbake i midten av 
november. MIL må da ha klart en arbeidsgruppe (3-4 stk) samt et utvalg 
historiefortellere (7-10 stk) 
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Nov 

30/21 Statusrapport daglig leder 
- Kontakt og status aktører -marked og spons 
- Daglig drift 
- Hano og ny sesong hallfordeling 
- Oppstart allidrett 
- Idrettens dag avlyst 2021 pga Covid19 restriksjoner, avd/styret er 

varslet. 
 

 

 

 

 



31/21 Økonomi / regnskap 
- Halvtårs regnskap sendes etter møtet. Alt er som forventet og i pluss 

pga mottatt støtte. Gjennomgang neste styremøte.  
- Status Messebygget: Jan Inge følger opp. Oppfølgingssak til neste 

møte.  
- Purre avd ifm stimuleringsordning 
- Disksport: Stønad fra SMN1 ifm diskgolfbane vedtas som oppstarts 

støtte til avdeling Disksport.  
 
 

 
Øk.ansv 
 
 
 
DL 

 

32/21 Messebygget -oppfølging 
 
Jan Inge følger opp 
 

 
 

 

 Valgkomite / årsmøte MIL 
 
Fremlegg kjønnsfordeling avdelinger 
 
Valgkomite MIL:  
Håndball v/Kristian: har en/to kandidater, sender forslag til daglig leder 
Fotball v/Frode: Finne en/to kandidater til valgkomite 
Padling v/Karl Erik: Mulig kandidat  
Styremedlemmer som går ut ved årsmøtet, foreslås i valgkomiteen.  
 
Kandidater til valgkomite: kjønnsmessig balanse, kandidatene bør ha god 
kontakt med avdelingene i idrettslaget, aktuell kompetanse og utøvernes 
representant 
 
Alle: søke etter aktuelle kandidater.  
Melder tilbake til styremøtet i september.  
 
Årsmøte MIL 2021 og kjønnsfordeling: 
Bård Magnus: presenterer kartlegging kjønnsfordeling/roller, valgkomite, 
kontrollkomite, verv i MIL -på avdelingsmøtet i september. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
Bård M. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7.sept 

 Marked / sponsor 
 
Martin: Mal for kontrakter utarbeides 
Martin: Kaller inn til markedsmøte før styremøte sept 
 
Dagens retningslinjer skal følges. Et evt forslag til endring i vedtekter må 
komme som forslag til årsmøtet. Inntil da skal alle i regi Malvik IL følge de 
retningslinjer som er gjeldende. All kontakt med aktuelle sponsorer skal 
rapporteres inn til daglig leder.  

 
 

 
 
 
Martin 

 



 Halltid / hallfordeling MIL, søknad friidrett 
 
MIL Friidrett i vekst og med 20 – 30 barn på trening søker om halltid i 
vintersesongen 2021/2022. 
 
Halltid i MIL skal styres av hovedlaget. Dette er de siste år ledet av avdeling 
håndball.   
 
Medlemmer i hallgruppen vedtas å være: 

- Daglig leder, håndball, innebandy og friidrett. Daglig leder kaller inn til 
møte med hallfordelingsgruppen før neste styremøte.  

- Hallgruppen kommer med forslag til hallfordeling og til hovedstyret i 
MIL som vedtar hallfordeling. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
sept 

 

 Eventuelt 
 

• Vollan. Malvik IL og Malvik IL skiavdelingen er ikke involvert i saken 
angående steinbrudd på Vollan. Idrettslaget skal ikke brukes i saken 
om deponi og brud på Vollan, hverken for eller i mot.  

• Status midlertidig klubbhus: Det blir midlertidig klubbhus med 
brakkerigg på kunstgressbanen. Kommunen tar kostnad på frakt, 
montering og graving. Lovet ila september. Kommunen har kontroll på 
tippemidler ifm idrettsflater.  

• Permanent løsning: fremlegg av forslag fra arkitekt på bestilling fra 
hovedlaget. Hovedlaget eier prosjektet, det er utarbeidet en 
arbeidsgruppe og med leder Åge Nordahl. Hovedlaget v/styreleder 
sender det vedtatte forslaget til arbeidsgruppen. 

• Håndball: presenterer pågående sak i håndball. Saken må behandles av 
håndballstyret og med evt tiltak og forslag på løsning. Hovedstyret er 
nå informert og har uttalt at hovedstyret ikke kan gjøre noe i denne 
forbindelse. Dette er en sak som eies av håndball, saken må løses av 
håndballstyret.  

• Fotball: Status prosjekt «MIL fotball 2025»: fotball er invitert til NIPA 
konferanse på Ørlandet. MIL fotball blir med på en tv-sendt debatt og 
er spesielt invitert til å fortelle om prosjektet og MIL fotball.  

• Ole Gunnar er MILs representant i MIR. Han ber om at alle holder han 
oppdatert på hva angår arb.gr for idrettsflater. 

 

  

 

 


